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Nertsenkwekerijen  -  Coronavirus

Vlaanderen is van plan nertsenkwekerijen te verbieden tegen begin december 2023.

In Denemarken zijn er actueel een aantal mensen besmet door een gemuteerde variant 
van het coronavirus. Tegelijk zijn er in een 200-tal kwekerijen dieren aangetroffen met 
een virusmutant.

Na Nederland heeft dus ook Denemarken te maken met grote uitbraken van het 
coronavirus in nertsfokkerijen. Zowel Nederland (vanaf 1 maart 2021) als Denemarken 
(onmiddellijk) besliste het kweken van nertsen sneller stop te zetten. 

De Risk Assessment Group Covid Animals (Ragga) vindt dat de Vlaamse overheid moet 
onderzoeken of een versneld uitdoofscenario voor de nertskweek ook in ons land niet 
beter is.

1. Wat is de actuele stand van zaken qua eventuele besmettingen via nertskwekerijen 
in Vlaanderen?

2. Hoe en hoe vaak worden deze eventuele besmettingen gemonitord?

3. Overweegt de minister een snellere sluiting van de nertskwekerijen op basis van de 
gebeurtenissen in andere landen van de Europese Unie en na het advies van Ragga?



BEN WEYTS
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ANTWOORD 
op vraag nr. 140 van 13 november 2020
van LUDWIG VANDENHOVE

Ik verwijs naar de bespreking in de commissie d.d. 25 november 2020.


